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Vraagpunten gemeente resultaten popup Herberg 2019

3. Wat de vrijwilligers zo al gesignaleerd hebben bij de bezoekers (aan de hand daarvan kan ik 
nagaan of en zo ja wat wij daar als gemeente beleidsmatig mee kunnen). 

Reactie:
■ De vrijwilligers hebben niet actief hun ervaringen bijgehouden. Algemene indruk is dat 

bezoekers behoefte hadden aan een plek waar men kon verblijven, tot rust kon 
komen, even aandacht voor elkaar, een gesprek voeren.

■ Sommigen bezoekers hebben meerdere keren de Herberg bezocht.
- In Huizen zijn reeds voorzieningen voor eenzamen (Versa, Brasserhoeve voor 

SOplus.) Ook de kerken bestrijden eenzaamheid door bijv, maaltijdprojecten, alleen 
gaanden netwerk, bezoekwerk etc.). De popup Herberg was voor die bepaalde 
periode hierop een aanvulling

« Bezoekers hebben gevraagd of we in 2020 weer een popup gaan organiseren,.
■ Uit het grote aantal bezoekers en de vraagstelling hebben wij als projectgroep de 

conclusie getrokken dat er in Huizen duidelijk behoefte is aan een dergelijke plek als 
een popup in een bijzondere periode als kerst/nieuwjaar. Dit los van of naast 
bestaande (kerkelijke) voorzieningen.

1. Reacties van de bezoekers (meerwaarde die de herberg voor hen had).
Reactie:
■ De reacties van de bezoekers waren (zeer) positief. Dit betrof zowel de activiteiten die 

georganiseerd waren als het feit dat men gewoon langs kon komen voor een praatje 
en een kop koffie (aandacht, gezelligheid).

■ De locatie van de popup Herberg lag aan de rand van he winkelgebied waardoor er 
op zich al veel aanloop is. Mensen komen makkelijker binnen als het 'in de loop is' 
maar er was ook veel aanloop van mensen die gericht de popup wilden bezoeken.

4. Of er nog bezoekers zijn doorverwezen naar bijvoorbeeld de gemeente, welzijnswerk, 
maatschappelijk werk etc?

Reactie:
* Vanuit de popup zijn er geen bezoekers doorverwezen naar andere instellingen.
- Het door de gemeente verstrekte foldermateriaal zijn aan bezoekers, indien van 

toepassing, meegegeven
■ In de Herberg lag een lijstje met telefoonnummers en e-mailadressen van de 

voorgangers (predikanten ds. R. Abma, ds. G. de Vries, evangelist J. Verkerk, pastor 
Geria) als mensen behoefte hadden aan een persoonlijk (pastoraal) contact. Hiervan 
is geen gebruik gemaakt.

5. Of het de intentie is om het volgend jaar weer te doen; dan kan ik nu al zoeken naar een 
‘subsidiepotje’, vorig jaar kwam de aanvraag vrij ad hoe en kostte het best wat moeite om aan 
het eind van het jaar en binnen de begroting nog een potje te vinden.

Reactie:
■ We hebben als projectgroep het principebesluit genomen om in 2020 wederom een 

popup Herberg te organiseren. Een en ander is uiteraard afhankelijk van een 
geschikte locatie en financiële middelen.

■ We zijn doende met het opstellen van een begroting ten behoeve van een 
subsidieaanvraag voor de gemeente. De stukken worden op korte termijn aan de 
gemeente aangeboden.

2. Een schatting van het aantal ‘eenzame’ mensen, dat naar de herberg is gekomen. 
Reactie:
* Het aantal bezoekers aan de Herberg geturfd. Het bezoek aan de herberg varieerde 

per dag, maar gemiddeld waren er per dag ca. 70 personen, waarmee het totaal 
aantal bezoekers op ca. 1.900 komt. Dit betrof zowel mensen met een kerkelijke 
achtergrond als anderen.

• Er is niet exact bijgehouden hoeveel ‘eenzame' mensen dit betrof, doch mensen 
hebben in contacten met de ‘herbergiers’ wel aangegeven eenzaam te zijn en dus 
behoefte te hebben aan een contact als de popup Herberg


